
Hej Per!
 
Vi vill gärna gå vidare med bygglovsansökan.
 
Vi har nu efterforskat lite ang remissvaren om Balders bygglov för våra nya skollokaler i Ektorp
Centrum. Vi förstår nu att dessa svar endast är synpunkter från enheterna.
 
Vi fick information av Balder att bygglovet fick avslag och det gjorde oss mycket oroliga och vi tog
därför kontakt med dig. Vi är i stort behov av att få utöka våra skollokaler i Ektorp Centrum sedan
ett år tillbaka.
 
Vi trodde att kommunens interna remissvar var underlag för avslag på bygglovet. Nu vet vi att det
ej är så.
 
 
 
 
Vi vill framföra
 
att det inte finns några lagkrav på skolgårdar
 
att vi har godkännande av Skolinspektionen att bedriva skolverksamhet i Ektorp Centrum from
förskoleklass tom åk 6
 
att kommunen har ställt sig positiv till vår utökning (remissvar till Skolinspektionen)
 
att våra elever har mycket goda förutsättningar till rastmiljöer i närhet (tex Raketparken, Skuru IP
fotbollsplan konstgräs, naturområden både väster och öster om Ektorp Centrum och vår egna
rastgård med trampolin, cyklar, fotbollsplan, odlingar, gunga, pilkoja mm)
 
att vår organisation innebär endast en förflyttning per dag, då vi har en lång rast mitt på dagen för
våra skolbarn kl 11-13 altern 11.30-13
 
att vi har mycket väl inarbetade och bra rutiner att förflytta oss inom och utanför centrumet med
barnen och för barnen
 
att det finns andra förskolor och grundskolor i Nacka som har små eller inga skolgårdar alls
 
att det finns andra grundskolor i Nacka där barnen passerar över vägar till och från
undervisningslokaler
 
att vi har gott om yta för barnens raster och precis som andra skolor använder vi omgivande
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naturområden för rastverksamhet
 
att vi, för våra äldsta elever, åk 4-6 kommer att använda de skollokaler som kommer att vara
belägna längst bort från huvudlokalen på Ektorpsvägen 6
 
att det finns ett behov av en icke traditionell verksamhet i området (mångfald)
 
att det finns en efterfrågan för platser på Lilla Nacka Förskola och Skola, varje vecka får vi
förfrågan om förskoleplatser och grundskoleplatser, i och med att vi får fler lokaler för våra
skolelever kan vi erbjuda fler förskoleplatser, två skolklasser nyttjar idag förskolans lokaler och
begränsar på så sätt intag av förskolebarn
 
 
 
 
Mvh
 
Mika Nyström och Angelica B Perez
 
 
 
 
14.11.2019 15:00 skrev Sundin Per:
 
Hej, det stämmer
 
 
 
Hälsningar
 
Per Sundin
 
 
 
Från: mika.nystrom@lillanacka.se <mika.nystrom@lillanacka.se>
Skickat: den 14 november 2019 14:56
Till: Sundin Per <per.sundin@nacka.se>
Kopia: angelica.b.perez@lillanacka.se
Ämne: Re: SV: SICKLAÖN 354:1, B 2019-0835
 
 
 


